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 Protokół Nr 11/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego dnia 02 lutego 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 22 

  

     

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 4 

 

Ad. 1 

O godzinie 10:20 Wicestarosta – Danuta Patkowska rozpoczęła posiedzenie Zarządu zgodnie 

z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Danuta Patkowska    - Wicestarosta 

2. Waldemar Pacewicz   - Członek Zarządu 

3. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

4. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Mariusz Norsesowicz – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

2. Sebastian Kisielewski – Zastępca Naczelnika Wydziału GKN 

3. Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Dróg 

4. Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. (porządek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

1.   Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.     Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.   Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń Zarządu Powiatu Nr 9/2015 z dnia  

19 stycznia 2015 roku i Nr 10/2015 z dnia 23 stycznia 2015 roku. 

4.         Rozpatrzenie spraw: 

 1) Podpisanie umowy z Firmą STB Sp. z o.o. z Myśliborza na wykonanie 

„Punktowego odwodnienia na drogach powiatowych w Giżynie, Nowogródku 

Pomorskim i Mostkowie”. 

 2) Wniosek Wójta Nowogródka Pomorskiego w sprawie Porozumienia pomiędzy 

Powiatem Myśliborskim a Gminą Nowogródek Pomorski dotyczącego współpracy  

w zakresie utrzymania zadrzewienia w pasach dróg powiatowych na terenie gminy 

Nowogródek Pomorski. 

 3) Wniosek o wyrażenie zgody na wycięcie drzewa z gatunku „orzech”  

z nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Myśliborskiego. 

 4) Odpłatne udostępnienie Sali Konferencyjnej przy ul. Północnej 15. 

 5) Kontynuacja umowy z Orange Polska S.A. na kompleksowe świadczenie usług 

telekomunikacyjnych linii miejskich analogowych oraz cyfrowych. 

 6) Zawarcie umowy na dzierżawę pojemników na odpady komunalne z PGKiM  

w Myśliborzu. 
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 7) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu mieszkalnego na czas 

pełnienia przez niego funkcji dyrektora. 

 8) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie Sali gimnastycznej przez grupy 

sportowe przebywające na feriach zimowych w Zespole Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu. 

5.         Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

 2) w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

 3) w sprawie udzielenia upoważnienia. 

6.         Zapoznanie się z: 
 1) Informacją dotyczącą podziału działki oznaczonej Nr 550/2 położonej w obr. 1 

miasta Barlinek, gmina Barlinek. 

 2) Informacją Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu dotyczącą nauczania 

indywidualnego uczniów w roku szkolnym 2014/2015. 

 3) Informacją Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu dotyczącą zobowiązań Zarządu 

Powiatu z dnia 19  stycznia 2015 roku. 

 4) Pismem Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku 

skierowanym do Szczecińskiej Fundacji Talent Promocja Postęp znak ZSP 

Nr1.B.34/2014 z dnia 30.12.2014r. dotyczącym wymiany grzejników oraz odpowiedzią 

Szczecińskiej Fundacji Talent Promocja Postęp z dnia 12.01.2015r. 

 5)  Wnioskiem Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego  

i Drogownictwa z dnia 12 stycznia 2015 roku o przeanalizowanie zasadności w zakresie 

ewentualnej zmiany uchwały Nr LIV/438/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia  

12 sierpnia 2014r. w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom 

dodatków i innych składników wynagrodzenia w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski, z uwzględnieniem możliwości finansowych 

Powiatu. 

 6) Wnioskiem Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego  

i Drogownictwa z dnia 12 stycznia 2015 roku o dokładne przeanalizowanie sprawy 

dotyczącej grafiku pracy zespołu wychowawczego w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. 

 7) Wnioskami Komisji Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego złożonymi 

na posiedzeniu w dniu 26 stycznia 2015 roku.  

 8) Pismem Prezesa Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. dotyczącym wygaśnięcia  

z końcem lutego 2015 roku mandatu Prezesa w Spółce. 

 9) Pismem Przewodniczącego Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w sprawie zwiększenia środków finansowych budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2015 rok. 

 10) Pismem Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przekazania pisma Prezesa Sądu Rejonowego w Myśliborzu znak A-450-3/14 z dnia 

27.01.2015r. 

 11) Pismem Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu znak 

BO.0003.2.1.2015.DG z dnia 2 lutego 2015 roku w sprawie przekazania interpelacji  

i zapytań radnych złożonych na IV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu dnia  

30 stycznia 2015 roku. 

7.      Sprawy różne. 

8.    Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń Zarządu Nr 9/2015 z dnia 19 stycznia 2015 roku  

i Nr 10/2015 z dnia 23 stycznia 2015 roku.  

 

Zarząd Powiatu przyjął w/w protokoły. 
 

Ad. 4 

Rozpatrzenie spraw: 

 1) Podpisanie umowy z Firmą STB Sp. z o.o. z Myśliborza na wykonanie 

„Punktowego odwodnienia na drogach powiatowych w Giżynie, Nowogródku 

Pomorskim i Mostkowie”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że rozpatrując wnioski mieszkańców Powiatu posiadających posesje przy drogach 

powiatowych, na które spływają wody opadowe z dróg oraz w związku z zagrożeniem dla 

ruchu drogowego na skutek zastoin wodnych na jezdni, koniecznym jest zrealizowanie w/w 

punktowych odwodnień w celu zlikwidowania zagrożenia. 

Na zapytanie ofertowe wysłane do trzech firm oferty złożyło dwie firmy tj.: 

Oferta Nr 1 - STB Sp. z o.o., 74-300 Myślibórz za cenę 17.276,59 zł brutto, 

Oferta Nr 2 –n P.W. „KRONEX” Krzysztof Krupski, 74-304 Nowogródek Pom. za cenę 

18.831,92 zł. brutto. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, gdzie znajdują się przedmiotowe zastoiny wodne? 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że znajdują się one w Mostkowie, Giżynie i Nowogródku Pom. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

W głosowaniu nieobecny – Wojciech Wojtkiewicz 

 

 2) Wniosek Wójta Nowogródka Pomorskiego w sprawie Porozumienia pomiędzy 

Powiatem Myśliborskim a Gminą Nowogródek Pomorski dotyczącego współpracy  

w zakresie utrzymania zadrzewienia w pasach dróg powiatowych na terenie Gminy 

Nowogródek Pomorski. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że w latach 2012, 2013 i 2014 Gmina Nowogródek Pomorski na mocy porozumień 

zawieranych z Zarządem Powiatu Myśliborskiego posiadała prawo do pielęgnacji 

zadrzewienia w pasach dróg powiatowych na terenie swojej gminy. 

Prace obejmowały: 

1. Wycinkę drzew owocowych, które są w złym stanie zdrowotnym, 

2. Wycinkę krzaków i samosiejek, których wiek nie przekracza 10 lat, 

3. Podcinkę gałęzi nisko zwisających oraz usunięcie suchych konarów, 



 4 

4. Uprzątnięcie wiatrołomów, 

5. Wycinkę drzew szczególnie niebezpiecznych dla ludzi i mienia. 

W ciągu trzech lat współpracy Gmina usunęła z pasów drogowych większość drzew chorych  

i niebezpiecznych przy tym oczyszczanie pobocza drogowego z odrostów i samosiejek 

wykonywane było w sposób dostateczny. Problemem w dwóch pierwszych latach współpracy 

były pozostawiane w pasach drogowych stosy gałęzi przemieszczane często przez silne wiatry 

i niedoczyszczanie pasów z wszystkich odrostów. 

Zwrócił uwagę, że porozumienie nie reguluje spraw prawnych w przypadku szkód 

powstałych na skutek wiatrołomów i innych zdarzeń z udziałem zadrzewienia.  

Zauważył, że Powiat posiada ubezpieczenie OC na drogach, które nie obejmuje prac 

wykonywanych przez Gminę Nowogródek Pom. 

Przekazał, że po rozpatrzeniu wniosku Gminy zgodnie z opisem sprawy większość drzew 

niebezpiecznych została usunięta w okresie obowiązywania porozumień w latach 2012 – 

2014. Z uwagi na powyższe oraz brak uregulowań dotyczących odpowiedzialności za szkody 

powstałe z udziałem zadrzewienia zaproponował pozostawić utrzymanie zadrzewienia  

w obowiązkach Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Zarząd Powiatu zgodnie z propozycją Wydziału Dróg negatywnie rozpatrzył przedmiotowy 

wniosek i podjął decyzję, aby pozostawić utrzymanie zadrzewienia w obowiązkach Wydziału 

Dróg Starostwa Powiatowego o w Myśliborzu. 

Za głosowało 3  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

W głosowaniu nieobecny – Wojciech Wojtkiewicz 

 

 3) Wniosek o wyrażenie zgody na wycięcie drzewa z gatunku „orzech”  

z nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Sebastian Kisielewski – Zastępca Naczelnika Wydziału GKN 

Przekazał, że przedmiotowe drzewo zlokalizowane jest na działce Nr 313 położonej w obr. 1 

miasta Myślibórz, gm. Myślibórz mieszczącej się przy ul. Spokojnej 13/2. Zgoda na wycięcie 

drzewa jest niezbędna w związku z faktem, że Powiat Myśliborski jest współwłaścicielem 

przedmiotowej nieruchomości.  

Wnioskodawczyni poinformowała, że wycinki przedmiotowego drzewa dokona we własnym 

zakresie w zamian za pozyskanie drewna. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że wycinka drzew jest niebezpieczna i może zagrozić bezpieczeństwu 

mieszkańców, dlatego też powinien jej dokonać Wydział Dróg, który posiada odpowiedni 

sprzęt i doświadczenie w tego typu sprawach. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wycięcie drzewa i podjął decyzję o wykonaniu 

przedmiotowej wycinki przez pracowników Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 3  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

W głosowaniu nieobecny – Wojciech Wojtkiewicz 

 

 4) Odpłatne udostępnienie Sali Konferencyjnej przy ul. Północnej 15. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
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Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że zgodnie z kartą sprawy do Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

wpłynęło pismo z dnia 17.12.2014 r. Zachodniopomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

w Barzkowicach z prośbą  o odpłatne udostępnienie sali konferencyjnej przy ul. Północnej 15 

w Myśliborzu w dniach 19-20.02.2015 r. w godz. 8
30

-15
00

 na szkolenie dla rolników. 

Wynajmujący za korzystanie z sali zapłaci kwotę 500,81 zł brutto. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na odpłatne udostępnienie Sali konferencyjnej przy ul. 

Północnej 15 w dnia 19-20.02.2015r. 

Za głosowało 3  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

W głosowaniu nieobecny – Wojciech Wojtkiewicz 

 

 5) Kontynuacja umowy z Orange Polska S.A. na kompleksowe świadczenie usług 

telekomunikacyjnych linii miejskich analogowych oraz cyfrowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że zgodnie z kartą sprawy poprzednia umowa zawarta w 2014r. wygasa  

z dniem 31.01.2015r w związku z powyższym zachodzi konieczność zawarcia nowej umowy 

w celu kontynuacji tak szerokiego wachlarza usług. Umowa zostanie zawarta na okres  

12 m-cy. Wysokość opłat wynikających bezpośrednio z umowy pozostanie na poziomie roku 

2014, ale ze względu na kontynuację poprzedniej umowy przysługują nam rabaty i upusty, 

które udzielane będą przy fakturowaniu.  

Po przeanalizowaniu ofert proponuje się zawarcie umowy z Orange Polską S. A. na 

kompleksowe świadczenie usług telekomunikacyjnych na wszystkie linie telefoniczne. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na kontynuację umowy z Orange Polska S.A. na okres 12 

miesięcy. 

Za głosowało 3  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

W głosowaniu nieobecny – Wojciech Wojtkiewicz 

 

 6) Zawarcie umowy na dzierżawę pojemników na odpady komunalne z PGKiM  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że zgodnie z kartą sprawy w związku z faktem, że z dniem 01 stycznia 2015 

r. zmienił się system odbioru odpadów komunalnych, w dniu 30.10.2014 r. zostały  

 

wypowiedziane przez Powiat Myśliborski umowy z PGKiM w Myśliborzu na wywóz 

nieczystości  i dzierżawę pojemników. W drodze przetargu na wywóz nieczystości wyłoniono 

PGKiM  i zgodnie z nową Ustawą , z tą spółką Powiat Myśliborski ma obowiązek zawarcia 

umowy na dzierżawę pojemników na odpady. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 



 6 

W głosowaniu nieobecny – Wojciech Wojtkiewicz 

 

 7) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu mieszkalnego na czas 

pełnienia przez niego funkcji dyrektora. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformował, że w dniu 16 stycznia 2015 roku, dyrektor Zespołu Szkół im. Noblistów 

Polskich w Myśliborzu, zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na wynajem lokalu przy 

Zespole Szkół im. Noblistów Polskich, ul. Za bramką 8, na czas pełnienia funkcji t.j. do dnia 

31.08.2016 roku. Dyrektor informuje, iż w chwili obecnej mieszkanie jest niezamieszkałe, 

nikt z nauczycieli nie jest zainteresowany wynajmem. Przydzielone mieszkanie pozwoli mu      

na lepsze wykonywanie obowiązków służbowych. 

Kalkulacja wynajmu lokalu:  

Czynsz:    34,00m² x 4,50zł= 153,00 zł/netto miesięcznie 

Centralne ogrzewanie:  34,00m² x 2,53 zł= 86,02 zł/netto miesięcznie 

Energia, woda, ścieki:  według wskazań licznika 

Proponuje się wyrazić zgodę na wynajem lokalu mieszkaniowego dla Pana dyrektora Zespołu 

Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu od dnia 01.02.2015 r. do dnia 31.08.2016 r. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, w jakim mieszkanie jest stanie, czy wymaga prac remontowych? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że mieszkanie jest w dobrym stanie. Poinformował, że wynajmujący nie może 

odliczać prac remontowych od wnoszonego czynszu. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że wynajmowanie mieszkań w szkołach nie jest korzystne. Gdyby 

mieszkania nie były wynajmowane to nie trzeba byłoby ogrzewać budynku w całości  

w okresie ferii zimowych i dni wolne od zajęć. Należałoby zrezygnować z tych najmów. 

Pomieszczenia szkolne powinny być tylko wykorzystywane do działalności dydaktycznej. 

Poprosiła o przygotowanie informacji na temat zawartych umów najmu mieszkań  

w jednostkach oświatowych Powiatu Myśliborskiego. 

Zaproponowała, aby wyrazić zgodę na wynajem lokalu mieszkaniowego dla Pana dyrektora 

Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu od dnia 01.02.2015 r. do dnia 

31.08.2015 r. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że podobny wynajem mieszkań odbywał się w Domu Wczasów Dziecięcych, gdzie 

cały budynek był ogrzewany, aby ogrzać jedynie dwa mieszkania. 

 
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wynajem przedmiotowego lokalu mieszkalnego od dnia 01.02.2015 

r. do dnia 31.08.2015 r.  

Jednocześnie zobowiązał Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu do przygotowania informacji na temat 

zawartych umów najmu mieszkań w jednostkach oświatowych Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

W głosowaniu nieobecny – Wojciech Wojtkiewicz 
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 8) Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie Sali gimnastycznej przez grupy 

sportowe przebywające na feriach zimowych w Zespole Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że w dniu 26.01.2015r. Dyrektor Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na wynajęcie sali gimnastycznej dla 

grup sportowych przebywających na feriach zimowych w Zespole Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu.  

Koszt wynajmu jednej godziny sali gimnastycznej wynosi: 42,00 zł/brutto 

Łączna ilość godzin w terminie 15.02.2015r. do 27.02.2015r. wynosi: 21 h i 15 min x 42,00 zł 

= 892,50 zł/brutto. 

Zaproponował, wyrazić  zgodę na wynajęcie sali gimnastycznej w proponowanym terminie  

i godzinach. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zapytała, kto będzie dokonywał płatności za przedmiotowy wynajem? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Odpowiedział, że Dom Wczasów Dziecięcych. Jest to rozliczenie pomiędzy placówkami. 

Dom Wczasów Dziecięcych ma zabezpieczone środki na ten cel w swoim budżecie. 

 
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wynajęcie sali gimnastycznej w terminie od 15.02.2015r. do 

27.02.2015r. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

W głosowaniu nieobecny – Wojciech Wojtkiewicz 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że zgodnie z kartą sprawy pełnomocnictwo dotyczy reprezentowania Powiatu 

Myśliborskiego jako własciciela spółki Szkuner Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

z siedzibą w Myśliborzu na Zwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu  

3 lutego 2015 roku.  
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 11/23/2015 z dnia 2 lutego 2015 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało  4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 2) w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 
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Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że zgodnie z kartą sprawy zasadność przyjęcia nowego Regulaminu 

podyktowana jest reorganizacją jednostki, tj. likwidacją stanowisk kierowniczych - 

kierownika Działu ds. Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych i Domu Pomocy Społecznej 

oraz Kierownika Działu Pieczy Zastępczej oraz utworzeniem stanowiska Zastępcy Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu, który będzie sprawować bezpośredni 

nadzór nad realizacją zadań wynikających z Działu Pieczy Zastępczej. 

Reorganizacja jednostki pozwoli na wzmożenie nadzoru i usprawnienie koordynacji 

merytorycznej działalności Centrum.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 11/24/2015 z dnia 2 lutego 2015 roku w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu. 

Za głosowało  4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 3) w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że zgodnie z kartą sprawy projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia 

dla Starosty Powiatu Myśliborskiego Arkadiusza Janowicza do podjęcia w imieniu Powiatu 

Myśliborskiego uchwały Zgromadzenia Wspólników „Szpitala w Dębnie” spółka z o.o.  

z siedzibą w Dębnie w sprawie powołania pełnomocnika do zawarcia w imieniu spółki z 

Prezesem Zarządu „Szpitala w Dębnie” spółka z o.o. z siedzibą w Dębnie Panem Zbigniewem 

Gomułką kontraktu managerskiego (umowy o zarządzanie spółką). 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 11/25/2015 z dnia 2 lutego 2015 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało  4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 6 

Zapoznanie się z: 

 

 1) Informacją dotyczącą podziału działki oznaczonej Nr 550/2 położonej w obr. 1 

miasta Barlinek, gmina Barlinek. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, w jakim celu został wykonany podział przedmiotowej nieruchomości? 

 

Sebastian Kisielewski – Zastępca Naczelnika Wydziału GKN 

Odpowiedział, że było to wykonane w ramach koncepcji zarządzania przedmiotową 

nieruchomością. Zwrócił uwagę, że nie najlepiej układała się współpraca Szczecińskiej 

Fundacji Talent-Promocja –Postęp a Dyrektorem Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1  

w Barlinku w zakresie odśnieżania i utrzymania tego terenu. 

 

Wicestarosta  - Danuta Patkowska 

Zapytała, na czyj wniosek został sporządzony podział, czy wpłynął wniosek w tej sprawie? 
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Sebastian Kisielewski – Zastępca Naczelnika Wydziału GKN 

Odpowiedział, że decyzja w tej sprawie została podjęta na posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w dniu 22 lipca 2014 roku. Prowadzono również rozmowy w zakresie uregulowania spraw 

związanych z nieruchomością. 

 

Wicestarosta  - Danuta Patkowska 

Zapytała, czy Dyrektor szkoły ma trwały Zarząd nad nieruchomościami? 

 

Sebastian Kisielewski – Zastępca Naczelnika Wydziału GKN 

Odpowiedział, że tak. Jeżeli nieruchomości zostaną podzielone to wszystkie działki będą 

znajdować się w trwałym zarządzie. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowa informacją. Jednocześnie podjął decyzję aby 

nie podejmować  działań związanych z wyodrębnieniem lokali w nowowydzielonej działce. 

Za głosowało  4  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

 2) Informacją Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu dotyczącą nauczania 

indywidualnego uczniów w roku szkolnym 2014/2015. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przedstawił przedmiotową informację. Zwrócił uwagę, że najwięcej nauczania 

indywidualnego jest w gimnazjach. 

 

Wicestarosta  - Danuta Patkowska 

Zapytała, czy nauczania indywidualne są ujęte w Systemie Informacji Oświatowej? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Odpowiedział, że nie są wpisane.  

 

Członek Zarządu – Waldemar Pacewicz 

Zapytał ilu uczniów korzysta z nauczania indywidualnego? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Odpowiedział, że 7 uczniów. 

 

 3) Informacją Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu dotyczącą zobowiązań Zarządu 

Powiatu z dnia 19  stycznia 2015 roku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

 4) Pismem Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku 

skierowanym do Szczecińskiej Fundacji Talent Promocja Postęp znak ZSP 

Nr1.B.34/2014 z dnia 30.12.2014r. dotyczącym wymiany grzejników oraz odpowiedzią 

Szczecińskiej Fundacji Talent Promocja Postęp z dnia 12.01.2015r. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przedstawił przedmiotowe informacje. Przekazał, że jeżeli chodzi o sprawę zawartej umowy 

ze Szczecińską Fundacją Talent-Promocja-Postęp to została przedstawiona opinia prawna  

w sprawie możliwości renegocjowania umowy najmu.  
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Wicestarosta  - Danuta Patkowska 

Zapytała, jakie jest stanowisko Dyrektora w tej kwestii? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że źle jest jeżeli placówka funkcjonuje w trzech obiektach, tak jak jest na dzień 

dzisiejszy. Budynek na ul. Jeziornej jest nie ogrodzony, kotłownia wymaga modernizacji. 

Zwrócił uwagę na malejącą ilość oddziałów, które w przyszłych latach mogłyby się zmieścić 

na ul. Szosowej. W związku z tym budynki na ul. Gorzowskiej i Jeziornej będą zbędne. 

Przekazał, że została również wykonana termomodernizacja Warsztatów Szkolnych, gdzie 

mieszczą się sale lekcyjne, w których mogą odbywać się zajęcia. Zwrócił uwagę, że w tym 

budynku utworzono kilka pracowni informatycznych, które przy małej ilości oddziałów są 

niepotrzebne i Dyrektor Szkoły może zmniejszyć ich ilość. 

Przekazał, że jak przedstawiono w informacji zgodnie z opinią architekta pomieszczenia 

Internatu ZSP Nr 1 w Barlinku mogą pełnić funkcje sal lekcyjnych. Przekazał, że są również 

założenia przeniesienia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej na ul. Gorzowską  

w Barlinku oraz Filii Powiatowego Urzędu Pracy. W ten sposób Zespół Szkół mógłby się 

mieścić w jednym budynku na ul. Szosowej. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że utworzone pracownie informatyczne nie są niepotrzebne. Komputery 

można używać na wszystkich przedmiotach. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o dane przedstawione w tabeli dotyczące rozliczeń ze Szczecińską Fundacja „T-P-P”. 

Zwrócił uwagę na zapis dotyczący kompensaty czynszu dzierżawnego. Zapytał czym jest ta 

kompensata? Zwrócił uwagę, że są podane również wpłacone kwoty i kwoty, które zostały 

zatwierdzone do rozliczenia. Zapytał ile ostatecznie szkoła zarobiła? 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że Fundacja również przygotowała materiał w 2013 roku, przedstawiany na 

sesji Rady Powiatu o szacunkowych kosztach. Zwróciła uwagę, że określono tam wysokość 

włożonych prac na kwotę 1 000 000,00 zł. 

W związku z tym zapytała, czy Fundacja dokonuje jakichkolwiek wpłat? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że Fundacja nic nie płaci ponieważ dokonała remontu budynku i określiła kwotę 

tego remontu na kwotę 1 000 000,00 zł stwierdzając, że nie będzie dokonywać wpłat za 

czynsz, ogrzewanie  traktując tę kwotę jako kompensatę. 

Przekazał, że sprawa rozpoczęła się w 2005 roku.  

Zwrócił uwagę, na sprawę wymiany grzejników, gdzie Dyrektor wskazuje na samowolę 

budowlaną.  

Przekazał, że wystosował Pismo w tej sprawie do Dyrektora, który odpowiedział, że należy 

w tej sprawie zorganizować spotkanie z Panią Prezes w obecności przedstawicieli Zarządu 

Powiatu.  

( Dokument odpowiedzi stanowi załącznik Nr 18 do protokołu ). 

Zwrócił uwagę, że nie ma pełnej informacji dotyczącej kwot przeprowadzonego remontu. 

Przekazał, że należy zebrać wszystkie dokumenty i ustalić jak zostały wykonane te prace 

remontowe. 
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Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że Prezes Fundacji podała informację, że posiada decyzję Nr 558/2009  

w sprawie zatwierdzenia projektu budowlanego i udzielenia pozwolenia na wykonywanie 

robót remontowych w dzierżawionym budynku. Poprosił, aby Dyrektor przedstawił dla niego 

ten dokument. Przekazał, że prawdopodobnie jest również prowadzony dziennik budowy. 

Poprosił, aby również okazać jemu ten dokument. Należy sprawdzić, czy faktycznie na te 

prace remontowe zostały wydane te dokumenty. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że wszystkie budynki są w trwałym zarządzie Dyrektora szkoły. Przekazała, 

że Dyrektor placówki wraz z Dyrektorem PCOF-A w Myśliborzu powinni przygotować 

kompleksową informację dotyczącą rozliczeń, środków finansowych jakie wpływały, a jakie 

nie wpływały, nakładów, które były przedstawiane na sesji Rady Powiatu i jaką moc prawną 

ma decyzja z 2009 roku.  

Dane te powinny obejmować wszelkie informacje dotyczące rozliczeń z Fundacją, aby móc 

ostatecznie uporządkować ten temat. 

Zwróciła uwagę, że Dyrektor powinien również przedstawić informację dotyczącą 

wszystkich umów najmu zawierającą pełne wyliczenia i dochody jakie z tego tytułu są 

uzyskiwane. Zauważyła, że na jednym z poprzednich posiedzeń Zarządu przedstawiono 

jedynie informację dotyczącą umów najmu zawartych w 2015 roku, w której nie ujęto 

umowy z Fundacją Talent Promocja-Postęp.  

Informacja ta również powinna zostać przedstawiona, aby kompleksowo zająć się tą sprawą. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zauważył, że należy ustalić czy były sprawdzane kwoty, które kompensowano i czy ktoś 

weryfikował te dane.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawionymi informacjami i zobowiązał Dyrektora 

PCOF-A w Myśliborzu do uzyskania od Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

1 w Barlinku kompleksowej informacji dotyczącej rozliczeń i realizacji umowy zawartej  

z Szczecińską Fundacją Talent Promocja - Postęp od dnia zawarcia umowy do dnia 

dzisiejszego. 

Jednocześnie zobowiązał Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu do uzyskania od Dyrektora 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku informacji na temat wszystkich 

zawartych umów najmu oraz dochodach pozyskiwanych z tego tytułu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 5)  Wnioskiem Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego  

i Drogownictwa z dnia 12 stycznia 2015 roku o przeanalizowanie zasadności w zakresie 

ewentualnej zmiany uchwały Nr LIV/438/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia  

12 sierpnia 2014r. w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom 

dodatków i innych składników wynagrodzenia w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski, z uwzględnieniem możliwości finansowych 

Powiatu. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że nie posiadamy wiedzy dotyczącej wszystkich możliwości. Dopóki nie 

zostanie powołany nowy Skarbnik Powiatu należy tę sprawę przedłużyć. Zaproponowała, aby 
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Zarząd wydłużył termin rozpatrzenia przedmiotowego wniosku do tego czasu, aby nowy 

Skarbnik Powiatu mógł zapoznać się z budżetem i możliwościami finansowymi Powiatu. 

Zwróciła uwagę, że będzie to wiązać się z autopoprawką do budżetu. Zapytała jakie zdanie  

w tej sprawie ma Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego?   

 

Radny Rady Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że temat ten wymaga przeanalizowania i zgodził się z propozycją, aby to nowy 

Skarbnik Powiatu wypowiedział się w tej kwestii. Sprawą tą można zająć się na posiedzeniu 

Komisji w miesiącu marcu. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że sprawa zostanie skierowana do Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego i nowy Skarbnik będzie mógł zapoznać się z nią. 

 

Zarząd Powiatu postanowił przekazać wniosek o przeanalizowanie zasadności ewentualnej 

zmiany uchwały Nr LIV/438/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 sierpnia 2014r.  

w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom dodatków i innych składników 

wynagrodzenia w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski, z uwzględnieniem możliwości finansowych Powiatu Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego celem rozpatrzenia na posiedzeniu Komisji w miesiącu 

marcu 2015 roku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

 6) Wnioskiem Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego  

i Drogownictwa z dnia 12 stycznia 2015 roku o dokładne przeanalizowanie sprawy 

dotyczącej grafiku pracy zespołu wychowawczego w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę, że było kilka pism w tej sprawie. Przekazała, że Dyrektor PCOF-A  

w Myśliborzu powinien spotkać się z Dyrektorem Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego 

w Renicach, aby wypracować wspólne porozumienie w sprawie sporządzania i rozliczania 

grafików. 

 

Zobowiązał Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu do zorganizowania spotkania z Dyrektorem 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach i wypracowania ostatecznego 

stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 7) Wnioskami Komisji Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego złożonymi 

na posiedzeniu w dniu 26 stycznia 2015 roku.  

(Pismo stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego złożyła 

następujące wnioski: 
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1. wniosek o wyjaśnienie sprawy związanej z potrąceniami środków finansowych od  

nauczycieli pracujących w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku w związku  

z realizacja projektu 9.2. 

 

Zarząd Powiatu postanowił przekazać przedmiotowy wniosek do realizacji dla Powiatowego 

Centrum – Obsługi Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

2. wniosek o odzyskanie od nierzetelnego wykonawcy środków finansowych  

poniesionych na remont dachu sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Wyjaśnił, że złożył wniosek z uwagi na to, że było kilka interpelacji w sprawie 

przedmiotowego dachu. Prace zostały nierzetelnie wykonane. Starosta ówczesnej kadencji 

odpowiadał, że sprawą zajmuje się Kancelaria Prawna. Jeżeli coś zostało niezgodnie  

z kosztorysem wykonane i naraziło Powiat na straty poprzez zalanie sali i wyłączenie jej  

z użytkowania oraz na koszty dodatkowego remontu powinno się zatem wystąpić do 

wykonawcy w tej sprawie w celu partycypacji kosztów. Nie mamy wiedzy, czy to zostało 

wykonane. Zauważył, że były jedynie informacje, że Kancelaria Prawna wydała opinię w tej 

sprawie, natomiast nie ma informacji, czy występowano do wykonawcy z jakimikolwiek 

pismami.  

Należy zwrócić się do wykonawcy w celu rozpoczęcia negocjacji w przedmiotowej sprawie. 

Jeżeli poprzedni Zarząd nie podjął działań w tej sprawie należy również sprawdzić czy nie ma 

zaniechania z jego strony.   

 

Zarząd Powiatu postanowił przekazać przedmiotowy wniosek do realizacji w porozumieniu 

z Kancelarią Prawną tut. Urzędu dla Wydziału Realizacji Inwestycji i Spraw Społecznych. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

3. wniosek o wyjaśnienie sprawy zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na 

rok 2015 na prowadzenie zespołu tanecznego Feeling-Sun działającego przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku. 

 

Zarząd Powiatu postanowił przekazać przedmiotowy wniosek do realizacji dla Powiatowego 

Centrum – Obsługi Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

4. wniosek o zbadanie sprawy dotyczącej przekazania i rozliczenia majątku MOS 

„Szkuner” w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że należy wyjaśnić co się działo z majątkiem od momentu rozwiązania Zespołu 

Placówek Oświatowych „SZKUNER”.  

Zwrócił uwagę, że majątek ten będzie przekazany dla Gminy Myślibórz i sprawę tę należy 

wyjaśnić i sprawdzić czy wszystkie protokoły przekazania były sporządzane i czy cały 

majątek był przekazywany. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że w tej sprawie konieczne będzie powołanie Zespołu. Zaproponowała, aby 

upoważnić Starostę do jego powołania.  
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Zarząd Powiatu zobowiązał Starostę Myśliborskiego do powołania zespołu, który zbada 

sprawę dotyczącą przekazania i rozliczenia majątku MOS „Szkuner” w Myśliborzu  

w okresie po rozwiązaniu ZPOW Szkuner do dnia 02.02.2015 roku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

5. wniosek o rekompensatę braku wypłaconych wynagrodzeń w związku z realizacją 

projektu 9.1.2 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku. 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że w związku z realizacja projektu Powiat Myśliborski dokonał zwrotu kwoty  

w wyniku niezrealizowania posiłków. W tej sprawie zainteresowane osoby powinni się 

zwrócić się do Zarządu Powiatu IV Kadencji z roszczeniami w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję, aby zainteresowane osoby wystąpiły do Zarządu Powiatu  

IV Kadencji Rady Powiatu z roszczeniami w przedmiotowej sprawie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 8) Pismem Prezesa Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. dotyczącym wygaśnięcia  

z końcem lutego 2015 roku mandatu Prezesa w Spółce. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że zwróciła uwagę, że opinia prawna, która została wydana w przedmiotowej 

sprawie powinna zostać przekazana dla Prezesa Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem i podjął decyzję o przekazaniu 

Opinii Prawnej dot. wygaśnięcia z końcem lutego br. mandatu dla Prezesa Spółki Szpital 

Barlinek Sp. z o.o.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 9) Pismem Przewodniczącego Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w sprawie zwiększenia środków finansowych budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2015 rok. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że Przewodniczący Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności 

zwrócił się z wnioskiem o zwiększenie środków o kwotę 34.000,00 zł. Przedstawiła treść 

pisma. 

Zwróciła uwagę, że na koniec 2014 roku Wojewódzki Zespół ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności zaproponował plan zespołu na 2015 rok uwzględniając przede 

wszystkim koszty płac Przewodniczącego i Sekretarza. Dotychczas nie było wpisu 

dotyczącego wynagrodzenia Sekretarza, był natomiast zapis dotyczący wynagrodzenia 

Przewodniczącego i na działalność Komisji. Zwróciła uwagę, że może zabraknąć środków 

finansowych na wynagrodzenia Komisji. W ubiegłym roku poprzedni Zarząd nie przyjął tej 

informacji i pojawiały się informacje w mediach, że nie ma środków finansowych na 

Komisje.  

Przekazała, że Zarząd powinien mieć wiedzę o zaistniałej sytuacji. Dodatkowe środki 

finansowe na funkcjonowanie Zespołu są przekazywane przez Wojewodę 
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Zachodniopomorskiego w miesiącu październiku. Przekazała, że należy podjąć działania  

w tej sprawie i rozpocząć rozmowy z Wojewodą Zachodniopomorskim, w sprawie 

przekazania dodatkowych środków finansowych.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zgodził się z tym, że należy zwrócić się do Wojewody w tej sprawie ponieważ zadanie 

Zespołu jest zadaniem zleconym. To Wojewoda powinien przekazywać środki finansowe na 

ten cel. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że wydanie orzeczeń jest niekiedy bardzo istotną sprawą i jest niezbędne  

w celu uzyskania pomocy min. w sprawie zaopatrzenia w środki ortopedyczne. 

Zapytał jaka jest sytuacja w innych Zespołach? 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że wynagrodzenia lekarzy w Powiatowym Zespole są jednymi z najniższych. 

 

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z przedmiotowym pismem zobowiązał Starostę 

Myśliborskiego do przeprowadzenia rozmów z Wojewodą Zachodniopomorskim  

w przedmiotowej sprawie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 10) Pismem Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przekazania pisma Prezesa Sądu Rejonowego w Myśliborzu znak A-450-3/14 z dnia 

27.01.2015r. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska 

Przekazała, że należy ustalić kto prowadzi rejestr MOS-ów i czy nasza placówka jest do niego 

wpisania. Zapytała, czy mamy pewność, że wszystkie czynności rejestracyjne zostały 

wykonane? Sprawa powinna zostać przekazania do realizacji dla Dyrektora PCOF-A  

w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwag, że do informacji Dyrektor powinien dołączyć wszelkie dokumenty, które 

potwierdzą prawidłową rejestrację placówki. Przekazał, że budynek powinien być odebrany 

przez wszystkie służby min. Sanepid itp. Informacja powinna zostać uzupełnione o te 

dokumenty. 

 

Zarząd Powiatu postanowił przekazać sprawę do Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi 

Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu w celu przygotowania propozycji odpowiedzi. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 11) Pismem Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu znak 

BO.0003.2.1.2015.DG z dnia 2 lutego 2015 roku w sprawie przekazania interpelacji  

i zapytań radnych złożonych na IV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu dnia  

30 stycznia 2015 roku. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 
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Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem i postanowił przekazać interpelacje i 

zapytania właściwym komórkom organizacyjnym i jednostkom celem przygotowania 

odpowiedzi.  

 

 

Ad. 7 

Spraw różnych nie poruszono. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Danuta Patkowska     -    Wicestarosta             ……………........... 

2. Waldemar Pacewicz     -    Członek Zarządu               ..............................                     

3. Andrzej Potyra     -    Członek Zarządu           ............................... 

4.     Wojciech Wojtkiewicz   -    Członek Zarządu           ............................... 

 


